
PROTOKÓŁ NR 4/07
z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Rekreacji,

które odbyło się 9 marca 2007 roku.

W pierwszej  części  posiedzenia Skarbnik  M. Ławer szczegółowo omówił  projekt 

uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2007 rok. Wątpliwości Komisji wzbudził  zapis 

zmniejszenia wydatków w dziale 801 - Oświata i wychowanie - o kwotę  56.471 zł. 

Pan Ławer wyjaśnił,  że jest to jedynie przesunięcie w/w kwoty do działu 754 – Różne 

rozliczenia  -  w  celu  stworzenia  rezerwy  celowej,  m.in.  na  odprawy  dla  nauczycieli 

odchodzących w roku 2007 na emeryturę.

Pozostałych zapisów radni wysłuchali bez uwag.

Następnie przewodniczący T. Cwynar poruszył problem braku toalety na targowisku 

miejskim. Zwrócił uwagę, że osoby prowadzące działalność gospodarczą na targowisku 

chcąc  skorzystać  z  toalety  muszą  przebyć  spory  kawałek  drogi,  ponieważ  najbliższa 

miejska toaleta usytuowana jest przy plebanii. Stanowi to dla nich duży kłopot, gdyż na ten 

czas muszą opuścić swoje stanowiska pracy.

Według  zebranych  radnych  w  celu  rozwiązania  tego  problemu  należy  podjąć  próbę 

udostępnienia toalety w sklepie „Biedronka” a „TOI TOI” należący do miasta przenieść z 

terenu plebanii na targowisko.

 W dalszej  części  posiedzenia  przewodnicząca Komisji  Anna Klepacz poruszyła 

temat konieczności utworzenia funduszu zdrowotnego dla nauczycieli szkół prowadzonych 

przez  Miasto  Kowary  na  podstawie  art.  72  ustawy  z  dnia  26  stycznia  1982  Karta 

Nauczyciela. Poprosiła zebranych o poparcie wniosku o przygotowanie stosownej uchwały 

w tej sprawie.

Następnie Pan Burmistrz M. Górecki omówił projekty uchwał w sprawie:

1. zmiany uchwały z 22 maja 2006 r. w sprawie wniesienia Spółki KPWiK w Kowarach 

do Spółki KSWiK z siedzibą w Bukowcu oraz

2.  zobowiązania  do  dokonania  dopłaty  na  rzecz  Spółki  KSWiK  spółka  z  o.o.  z 

siedzibą w Bukowcu.

Pan Burmistrz  poinformował  radnych,  że  w związku ze  złą  kondycją  finansową spółki 

KSWiK,  której  gmina  Kowary  jest  wspólnikiem,  na  Nadzwyczajnym  Zgromadzeniu 

Wspólników podjęto  decyzję  o dokonaniu  dopłaty do spółki  w wysokości  600.000 zł  z 

czego na Kowary przypada 144.186.12 zł. 

Pan Mazurak zapytał, czy takie działanie jest zgodne z prawem.



Pan Górecki odpowiedział, że tak - na podstawie Kodeksu spółek handlowych art. 177, 

178, 179 (odczytał stosowne zapisy).

W końcowej części posiedzenia Pani G. Pohoska prosiła o zwołanie posiedzenia 

Komisji  w  celu  omówienia kwestii  opieki  nad boiskiem i  udostępnienia  boiska  przy ul. 

Wiejskiej dzieciom i młodzieży szkolnej.

Prosiła  również o zorganizowanie spotkania  z  panem dyrektorem D.  Kalińskim w celu 

uzyskania informacji o działalności MOK w 2006 r. i poznania planów działania jednostki w 

roku 2007. 

Ustalono termin posiedzenia na 20.03.07 r. w siedzibie MOK o godz. 16.00.

Protokołowała:

Anna Klepacz


